
 

 

 

 خلاء المسؤولية / عقد شراء المواد التدريبية إ

 الإقرار والاتفاق  .1

 

، فإنك توافق على الالتزام بالشروط الموضحة في إخلاء  Art Creative Storeمن خلال شراء وتنزيل المواد التدريبية من 

 المسؤولية/العقد والالتزام بها. إن شرائك واستخدامك لهذه المواد يدل على فهمك وقبولك لهذه الشروط.

 

 حقوق الملكية الفكرية .2

 

جميع المحتوى، بما في ذلك مقاطع الفيديو والصوت والصور والمواد المكتوبة المصاحبة، المقدمة من خلال الدورات  

ومنشئي المحتوى الخاص   Art Creative Store" الفيديو عبر الإنترنت: ، هي ملكية فكرية لـ   Art Creative Storeالتدريبية لـ 

به. هذه المواد محمية بموجب حقوق الطبع والنشر وقوانين الملكية الفكرية الأخرى. عند تنزيل هذا المحتوى، لا يُسمح  

 لك ببيعه لأطراف أخرى أو استخدامه لأغراض تجارية أخرى لمصلحتك الخاصة.

 

 ترخيص غير قابل للتحويل  .3

 

يدرك المستخدم أن ترخيص استخدام المواد هو ترخيص شخصي تمامًا ولا يمكن نقله أو ترخيصه من الباطن أو التنازل  

عنه لفرد أو كيان آخر. ستؤدي أي محاولة لمشاركة بيانات اعتماد تسجيل الدخول أو روابط التنزيل إلى إنهاء الوصول دون  

 استرداد الأموال. 

 

 سياسة الاسترداد .4

 

جميع مبيعات المواد الرقمية نهائية. بمجرد منح حق الوصول للتنزيل أو المشاهدة، لن يتم تقديم أي مبالغ مستردة أو  

 أن خطأ فنيًا من جانبه تسبب في حدوث خطأ. Art Creative Storeاستبدالات، إلا في الحالات التي يقرر فيها 

 

 حدود المسؤولية . 5

 

والشركات التابعة له ومنشئي المحتوى لن يكونوا مسؤولين عن أي أضرار  Art Creative Storeيوافق المستخدم على أن 

 مباشرة أو غير مباشرة أو عرضية أو تبعية ناتجة عن استخدام المواد أو عدم القدرة على استخدامها. 

 

 و الاحكام القانون  .6

 

. يتم حل أي نزاعات تنشأ عن هذه  Art Creative Storeالقضائية التي يعمل فيها متجر  البلديخضع هذا العقد لقوانين  

 القضائية المذكورة.  البلد الاتفاقية بموجب الإطار القانوني المعمول به في

 

 بول الشروط ق

من خلال إكمال عملية الشراء، فإنك تقر بأنك قد قرأت وفهمت ووافقت على جميع الشروط الموضحة في إخلاء 

 المسؤولية/العقد هذا. 

 

 



DISCLAIMER / CONTRACT FOR PURCHASING TRAINING MATERIALS 

 

1. Acknowledgment and Agreement 

By purchasing and downloading training materials from Art Creative Store, you agree to comply with and be 

bound by the terms outlined in this Disclaimer/Contract. Your purchase and use of these materials signify your 

understanding and acceptance of these terms. 

 

2. Intellectual Property Rights 

All content, including videos, audio, images, and accompanying written materials, provided through Art 

Creative Store's training sessions “ online video : , is the intellectual property of Art Creative Store and its 

content creators. These Materials are protected by copyright and other intellectual property laws, When you 

download this content, you are not authorized to sell it to other parties or use it for other commercial purposes 

for your own benefit. 

 

3. Non-Transferable License 

The User understands that the license to use the Materials is strictly personal and cannot be transferred, 

sublicensed, or assigned to another individual or entity. Any attempt to share login credentials or download 

links will result in termination of access without a refund. 

 

4. Refund Policy 

All sales of digital Materials are final. Once a download or viewing access is granted, no refunds or exchanges 

will be provided, except in cases where Art Creative Store determines that a technical fault on its part caused 

an error. 

If there are issues accessing the Materials, the User should contact customer support within 24 hours of 

purchase to resolve the issue. 

 

5. Limitation of Liability 

The User agrees that Art Creative Store, its affiliates, and content creators will not be liable for any direct, 

indirect, incidental, or consequential damages resulting from the use or inability to use the Materials. 

 

6. Governing Law 

This contract is governed by the laws of the jurisdiction in which Art Creative Store operates. Any disputes 

arising from this agreement shall be resolved under the applicable legal framework in the said jurisdiction. 

 

Acceptance of Terms 

By completing your purchase, you acknowledge that you have read, understood, and agreed to all the terms 

outlined in this Disclaimer/Contrac 


